

&thejuice.

Terms and Conditions

(Operated by 9535-8842 Québec Inc.)

1. Introduction

Welcome to &thejuice., operated by 9535-8842 Québec Inc., an entity incorporated in the province of Quebec, Canada. By purchasing access to our courses, community, and services via Whop.com, you agree to be bound by these Terms and Conditions. If you do not agree, please do not use our services.

2. Membership & Subscription

- We offer a six-month subscription to our community for \$997 USD.
- A separate one-time Founders Fee of \$197 USD is available, granting additional perks and status within the community.
- Subscriptions automatically grant a revocable, non-transferable, non-exclusive license to access the educational content during the subscription period.

3. Refund Policy

3.1 Refund Eligibility

- If you are not satisfied with our services, you may request a refund within 3 days of purchase.
- A refund request is only valid before accessing the third lesson. Since lessons unlock day by day, access to the third lesson marks the point of no refund eligibility.
- Any granted refund automatically terminates your access to our content and revokes your license.

3.2 Refund Process

- To request a refund, you must email support@jayandthejuice.com with your proof of purchase.
- Refunds will be issued only to the original payment method.
- Refunds will be processed within 5-7 business days.

3.3 Non-Refundable Situations

Refunds will not be granted under the following circumstances:

- The user has violated community guidelines.

- The user has accessed more than two lessons.
- Any misuse of access, reselling, or unauthorized sharing of materials.

4. Community Guidelines

- All members must adhere to the Discord Community Guidelines, available within our Discord server.
- Violation of community rules may result in immediate termination of access without a refund.
- Guidelines are subject to change, and continued use of the service implies agreement with the latest version.

5. Intellectual Property & License Restrictions

- The educational content provided by &thejuice. is strictly for personal educational use.
- Users are not permitted to:
 - Download, copy, distribute, or resell any material.
 - Share login credentials or grant access to others.
- All materials remain the intellectual property of &thejuice. and are protected under copyright laws.

6. No Financial Advice & Disclaimer

- All content is for educational purposes only and does not constitute financial advice.
- Past performance of strategies does not guarantee future success.
- Users are responsible for their own financial decisions and should consult with a licensed professional.

7. Privacy Policy

- &thejuice. does not collect or store personal user data.
- All transactions and data collection are handled by Whop.com, which operates under its own privacy policy.
- A separate Privacy Policy document outlines further details on data usage and compliance.

8. Compliance with Quebec & International Laws

- These Terms and Conditions comply with Quebec consumer protection laws.
- Users within the European Union are advised that our services may be subject to GDPR regulations.
- The agreement shall be governed by and construed in accordance with the laws of Quebec, Canada.

9. Contact Information

For any inquiries, please contact support@jayandthejuice.com.

By purchasing from &thejuice., you acknowledge and agree to these terms. If you do not agree, please refrain from purchasing or accessing our materials.

A French version of this document is available below, in compliance with Quebec law.

&thejuice.

Conditions Générales

(Exploité par 9535-8842 Québec Inc.)

1. Introduction

Bienvenue sur &thejuice., exploité par 9535-8842 Québec Inc., une entreprise incorporée dans la province de Québec, Canada. En achetant l'accès à nos cours, communauté et services via Whop.com, vous acceptez d'être lié par ces Conditions Générales. Si vous n'acceptez pas, veuillez ne pas utiliser nos services.

2. Abonnement et Adhésion

- Nous offrons un abonnement de six mois à notre communauté pour 997 USD.
- Une cotisation unique de fondateur de 197 USD est disponible, accordant des avantages supplémentaires et un statut privilégié dans la communauté.
- Les abonnements accordent automatiquement une licence révocable, non transférable et non exclusive pour accéder au contenu éducatif pendant la durée de l'abonnement.

3. Politique de Remboursement

3.1 Admissibilité au Remboursement

- Si vous n'êtes pas satisfait de nos services, vous pouvez demander un remboursement dans les 3 jours suivant l'achat.
- Une demande de remboursement n'est valide que si l'accès à la troisième leçon n'a pas été accordé. Les leçons se débloquent jour après jour, l'accès à la troisième leçon marque donc la fin de l'admissibilité au remboursement.
- Tout remboursement accordé entraîne automatiquement la révocation de votre licence et l'interruption de votre accès aux contenus.

3.2 Processus de Remboursement

- Pour demander un remboursement, vous devez envoyer un e-mail à support@jayandthejuice.com avec votre preuve d'achat.
- Les remboursements seront effectués uniquement via le mode de paiement initial.
- Les remboursements seront traités dans un délai de 5 à 7 jours ouvrables.

3.3 Situations Non Remboursables

Aucun remboursement ne sera accordé si :

- L'utilisateur a violé les règles de la communauté.
- L'utilisateur a accédé à plus de deux leçons.
- L'accès a été utilisé de manière abusive, partagé ou revendu.

4. Règles de la Communauté

- Tous les membres doivent respecter les Règles de la communauté Discord, disponibles sur notre serveur Discord.
- Toute violation des règles entraîne une révocation immédiate de l'accès sans remboursement.
- Les règles peuvent être mises à jour, et l'utilisation continue du service implique l'acceptation de la dernière version.

5. Propriété Intellectuelle et Restrictions de Licence

- Le contenu éducatif fourni par &thejuice. est strictement destiné à un usage personnel et éducatif.
- Les utilisateurs ne sont pas autorisés à :
 - Télécharger, copier, distribuer ou revendre tout contenu.
 - Partager leurs identifiants ou accorder l'accès à des tiers.
- Tous les documents restent la propriété intellectuelle de &thejuice. et sont protégés par les lois sur le droit d'auteur.

6. Avertissement et Absence de Conseil Financier

- Tout le contenu est fourni à des fins éducatives uniquement et ne constitue pas un conseil financier.
- Les performances passées des stratégies ne garantissent pas les résultats futurs.
- Les utilisateurs sont responsables de leurs propres décisions financières et devraient consulter un professionnel qualifié.

7. Politique de Confidentialité

- &thejuice. ne collecte ni ne stocke les données personnelles des utilisateurs.
- Toutes les transactions et la collecte de données sont gérées par Whop.com, qui opère sous sa propre politique de confidentialité.
- Une Politique de Confidentialité distincte précise les détails sur l'utilisation des données et la conformité.

8. Conformité aux Lois du Québec et Internationales

- Ces Conditions Générales sont conformes aux lois sur la protection des consommateurs du Québec.

- Les utilisateurs situés dans l'Union Européenne doivent savoir que nos services peuvent être soumis au RGPD.
- Cet accord est régi et interprété conformément aux lois du Québec, Canada.

9. Coordonnées

Pour toute demande, veuillez contacter support@jayandthejuice.com.

En achetant chez &thejuice., vous reconnaisssez et acceptez ces conditions. Si vous n'êtes pas d'accord, veuillez vous abstenir d'acheter ou d'accéder à nos contenus.